
Zápis z jednání Školské rady při ZŠ Bruntál, Okružní 38. 
středa 3.4.2024, 15:00, učitelská knihovna školy 

 
Přítomni: MUDr. Dominika Procházková 

Bc. Daniel Šiška 

Mgr. Zuzana Balušková 

Mgr. František Mrtvý 

 

Nepřítomni:  Ing. Petr Rys, MBA (za zřizovatele) - omluven 

  Mgr. et Bc. Iva Orságová - omluvena 

 

Hosté:  Mgr. Leoš Sekanina, ředitel školy 

 

Na základě výsledků voleb/jmenování bude Školská rada při ZŠ Bruntál, Okružní pracovat ve složení:  

 

Zástupci zřizovatele: 

 Mgr. et Bc. Iva Orságová 

Ing. Petr Rys, MBA 

Zástupci rodičů:  

MUDr. Dominika Procházková 

Bc. Daniel Šiška 

Zástupci pedagogů:  

Mgr. Zuzana Balušková 

Mgr. František Mrtvý 

 

 

Program jednání:  

- principy práce školské rady 

- průběh stávajícího školního roku  

- další plánované modernizace školy 

- zápis do 1. tříd + předpokládané počty žáků 

- přijímací zkoušky na SŠ, vycházející žáci z 5. a 9. ročníků 

- finanční situace školy + zapojení do projektů 

- školní rok 2024/2025 

- různé 

1. Principy práce školské rady 

Ředitel školy seznámil přítomné s funkcí, s čiností, právy školské rady, časovou náročností, představil plán 

schůzek. 

 

2. Průběh stávajícího šk. roku 

Ředitel školy informoval o dosavadních výsledcích ve vzdělávání, personálním zabezpečení 

3. Modernizace školy 

Proběhlé akce, projekty: 

  Odvětrání knihovny 

Připravované akce: 



- výměna světel  

- školní hřiště – nutná rekonstrukce, projekčně připraveno, zřizovatel čeká na vhodný dotační titul 

- školní „kurty“ – momentálně ve správě Města Bruntál, přístup žáků zakázán, čekáme na opravy, revize, 

provede Město Bruntál, snad v dubnu 2024 

- šatnové skříňky – projekčně připraveno, nutná investice cca 1,2 mil. Kč 

 

4. Zápis do 1. tříd 

Očekáváme 2 třídy, počty nelze předpokládat (podle matriky cca 40 dětí vč. vyloučené lokality), personálně 

zajištěno, jména budoucích uč. 1. tříd zatím nevíme. 

 

5. Vycházející žáci z 9. a 5. ročníků 

 - vysoká úspěšnost přijetí na střední školy u vycházejících žáků (dle CERMAT nejlepší škola v okrese 

v období posledních 7 let z pohledu úspěšnosti u „přijímaček“ z M) 

 - z pátých ročníků na gymnázium odchází minimum dětí (letos cca 3 žáci – při elektronickém zpisování 

jde zcela mimo školu) 

 - dotaz ze strany rodičů na víceletá gymnázia – diskuse na téma úspěšnosti absolventů, názor OECD. 

 

6. Finanční situace školy + zapojení do projektů 

 - ušetřili jsme na vytápění (možnost využít ušetřených peněz do modernizace osvětlení ve škole) 

- zapojení do projektů: probíhají Šablony IV 

- zapojení do projektu Pomáháme školám k úspěchu (nadace manželů Kellnerových), další vzdělávání 

pedagogických pracovníků 

7. Školní rok 2024/2025 

 - personálně dosud ne zcela zajištěno, budeme přijímat novou pracovnici pro výuku 1. st., chybí vyuč. 2. 

cizího jazyka (NJ) 

- cizí jazyky – požadavek rodičů na další možnost 2. cizího jazyka – např. španělština, francouzština. 

Škola aktuálně nemá učitele, nicméně se snaží zajišťovat a rozšířit nabídku. Ředitel školy kontaktuje okolní 

střední školy s možností částečného úvazku pedagoga. Rodiče navrhují nezávaznou anketu pro rodiče/žáky 

nynějších 7. roč.  

 

8. Různé 

 - uplatnění absolventů ZŠ na trhu práce, maturitní X nematuritní obory 

 - pestrá výzdoba tříd (může být až rozptylující) 

- setkání školské rady dle potřeby po zápisech (možno jen on-line) a v přípravném týdnu (konec srpna)  

potvrdíme (školní řád, výroční zpráva) 

 

Zapsali: Mgr. Zuzana Balušková, Mgr. Leoš Sekanina 

https://www.kellnerfoundation.cz/pomahame-skolam-k-uspechu

